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PROTOKÓŁ NR 0012.9.10.2022 
z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

w dniu 13 grudnia 2022r. 
 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. 
Czas posiedzenia: 13:00 – 13:10 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             
z załączoną listą obecności.   
 
Porządek obrad: 

 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2022 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi osób fizycznych  
 

 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  
 

 Odpowiedź na pismo w sprawie skargi na Dyrektora SP nr 15, 
 

 Pismo mieszkańców w sprawie odwodnienia ul. Grottgera, 
 

 Odpowiedź na pismo Komisji dot. sygnalizacji świetlnej na przejściu dla 
pieszych przy ul. Cieszyńskiej 
 

4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 22 listopada 2022 r.  
6. Zakończenie posiedzenia  

 
 
Ad.1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji  Łukasz Kasza dokonał otwarcia posiedzenia, powitał 
przybyłych gości oraz członków Komisji.  
 
Ad.2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 



2 
 

 
Ad.3. 
Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2022 rok, 
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przestawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi osób fizycznych  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przestawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przestawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

 

 Odpowiedź na pismo w sprawie skargi na Dyrektora SP nr 15, 
 
Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do widomości. Komisja podejmie dalsze 
kroki dot. skargi po ustaleniu wyników kontroli.  

 
 Pismo mieszkańców w sprawie odwodnienia ul. Grottgera, 

 
Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości.  
 
 

 Odpowiedź na pismo Komisji dot. sygnalizacji świetlnej na przejściu dla 
pieszych przy ul. Cieszyńskiej, 

 
Komisja zapoznała się z odpowiedzią na pismo.  
Odpowiedź na pismo zostanie wysłana zainteresowanemu. 
 
Ad.4 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków  
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Ad.5 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 22 listopada 2022 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad.6 
 
Przewodniczący Komisji  Łukasz Kasza  podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała       Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz       Łukasz Kasza  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 


